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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kíván tenni a rendőrség, látva a március 24-én 
éjjel tartott razzia alapján közzétett számadatokat, hogy ne csak alkalomszerűen tartsanak 
rendet a bulinegyedben, hanem a mindennapok során, folyamatosan is biztosítva legyen a 
megerősített rendőri jelenlét?" 

Tisztelt Belügyminiszter Úr!
 
2023. március 24-én, pénteken estétől március 25-e reggelig a Készenléti Rendőrség és a BRFK
munkatársai nagyszabású razziát tartottak Budapest belvárosában.
 
Többször egyeztettem már a témában a rendőrség és a Belügyminisztérium érintett illetékeseivel,
hogy mennyire  kiemelten  fontos  lenne  a  folyamatos,  erőteljesebb,  láthatóbb rendőrségi  jelenlét
Erzsébetvárosban, kiemelten az ún. bulinegyed kerületrészben. Megjegyzem, ebből a razziából is az
látszik, hogy van értelme a dolognak illetve az esetszámokból az is egyértelműen kiderült, hogy a
rend fenntartásához és a bűncselekmények, szabálysértések megelőzéséhez, a jogsértést elkövető
személyek kiszűréséhez nem elegendő ezeknek a razziáknak a gyakorisága.
 
A rendőrség által közzétett adatok azt sugallják, hogy amennyiben a megerősített rendőrségi jelenlét
nem  csupán  alkalomszerű  lenne,  hanem  rendszeres,  visszaszoríthatóak  lennének  a
jogszabálysértések, ez pedig a kerületrészben élők biztonságérzetét nagyban javítaná.
 
A fentiekre tekintettel az alábbiakban kérem válaszát:
 
Mit  kíván  tenni  a  rendőrség,  látva  a  március  24-én  éjjel  tartott  razzia  alapján  közzétett
számadatokat,  hogy  ne  csak  alkalomszerűen  tartsanak  rendet  a  bulinegyedben,  hanem a
mindennapok során, folyamatosan is biztosítva legyen a megerősített rendőri jelenlét?
 



Megtisztelő válaszát megköszönöm!
 
Budapest, 2023. április 13.
 
                              Dr. Oláh Lajos
 Erzsébet- és Terézváros országgyűlési képviselője
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